
Rada Miasta Wlocfawek

Protok6l nr 9l2OL9

lX Sesja w dniu 23 kwietnia 2019

Obrady rozpoczqto 23 kwietnia 2019 o godz. 1L:00, zakodczono o godz. 15:57 tego samego

dnia. Przerwa w obradach sesyjnych trwala w godzinach od It:20 do L4:45 z powodu

ewakuacji os6b znajdujqcych siq na terenie Urzqdu Miasta zwiqzanej zzagro2eniem alarmem
bombowym.

W posiedzeniu wziqfo udzial24 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Janusz Dqbczyfiski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Gotqbieski

5. Krzysztof Grzqdziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Dariusz Jaworski

9. Piotr Kowal

10. Krzysztof Kowalski

11. Stanislaw Krzemieniewski

12. Zbigniew Lewandowski

13. Krystian luczak

L4,l6zel Mazierski

15. Wanda Muszalik



16. Arkadiusz Piasecki

17. Elibieta Rutkowska

18. Ewa Szczepafiska

19. Malgorzata Szymariska

20. DanielTobjasz

21. Agnieszka Walczak

22.Msld

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6tkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad.1
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji
Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Hupalo otworzyt obrady lX sesji Rady Miasta
Wfocfawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta
Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani
dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Paniq Honoratq Baranowska, Sekretarza Miasta
Paniq Wiestawq Konopczyriskq a tak2e zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli medi6w,
mieszkaric6w miasta oraz radnych uczestniczqcych w obradach.
b) stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan
25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecno6ci 23 radnych, a zatem
obrady sesyjne w dniu 23 kwietnia br. sq prawomocne.
Lista obecno6ci radnych podczas obrad lX sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu.
c) przyjqcie protokofu z obrad Vlll sesji
Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byt do wglqdu protok6l z obrad Vlll sesji
Rady Miasta Wloctawek Vlll kadencji, kt6ra odbyla siq w dniu 9 kwietnia 2019 roku, z kt6rym
radni mogli siq zapoznai i wnieii ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i

uzupetniefi.
d) zmiany do porzqdku obrad lX sesji
nie wniesiono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dziafalnoici miasta w okresie miqdzysesyjnym.



Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawit Radzie Miasta informacjq z dziatalno5ci
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 9 kwietnia 2Ot9r. do dnia 23
kwietnia br. i przedstawia siq nastqpujqco:

W omawianym okresie zawartych zostato 5 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia
publicznego. To m.in. umowa na przebudowq ulicy Zytniel wrazz infrastrukturE towarzyszqcE.
Zadanie wykona konsorcjum firm: Firma In2ynieryjno-Drogowa ,,DROGTOM" Sp. z o.o. z

Wtoclawka, Przedsiqbiorstwo Wielobran2owe Progres Andrzej Filipczak z Wlocfawka i

Brzqczkowski Sp. z o.o. z Wtociawka. Warto6i umowy to ponad 2 mln 200 tysiqcy zlotych
brutto. Inwestycja zostanie zrealizowana w ciqgu siedmiu miesiqcy. l-0 kwietnia zawarli6my
r6wnie2 umowQ na budowq drogi dla dziatkowc6w na osiedlu Potudnie. To zadanie, za kwotg
prawie 400 tys. zlotych brutto, wykona Firma In2ynieryjno - Drogowa DROGTOM. Inwestycja
bqdzie ukoriczona w ciqgu trzech miesiqcy.
W odpowiedzi na ogtoszony przez Wojewodq Kujawsko-Pomorskiego nab6r wniosk6w o
dofinansowanie przedsiqwziqi z Funduszu Dr6g Samorzqdowych, 12 kwietnia zto2ono trzy
wnioski o dofinansowanie dotyczqce budowy i przebudowy ulicy Grodzkiej i Zytniej.
W okresie miqdzysesyjnym zawarte zostaty r6wnie2 umowy na utrzymanie i konserwacjq
fontann miejskich na Starym Rynku i Zielonym Rynku - na kwotq 21.600.00 zl brutto oraz na

wykonania prac konserwacyjnych na terenie miejskich plac6w zabaw - na kwotq prawie 24
tysiqcy ztotych brutto. Wydziat Polityki Spotecznej i Zdrowia Publicznego rozstrzygnqf otwarte
konkursy ofert z zakresu polityki spolecznej i ochrony zdrowia. Na aktywizacjq spotecznq
senior6w, os6b z niepeinosprawno5ciq i spektrum autyzmu przeznaczonych zostanie ponad
18 tysiqcy ztotych. 9 kwietnia odbyto sie uroczyste spotkanie ze sportowcami
i trenerami z Wtoctawka, kt6rzy w 20L8 roku uzyskali najlepsze wyniki. Podczas gali
wyr62nienia otrzymalo blisko 30 sportowc6w i przeszlo 20 trener6w, a nagrody ponad L20
sportowc6w i 7 szkoleniowc6w. Kolejne 3 wfoclawskie firmy wyr62niono r6wnie2 tytutem
Mecenasa Wloclawskiego Sportu. Wyr6inienia i nagrody przyznawane sE na wniosek klub6w
i os6b zainteresowanych, po sprawdzeniu ich zgodnoSci z wlaSciwq uchwalq Rady Miasta.
Od dnia 8 kwietnia do chwili obecnej Wydzial Edukacji monitoruje na bie2qco rozw6j akcji
strajkowej nauczycieli, pracownik6w administracji i obslugi plac6wek prowadzonych przez
Gminq Miasto Wtoclawek oraz wspiera dyrektor6w szk6f w kompletowaniu zespof6w
nadzorujqcych egzamin gimnazjalny i 6smoklasisty. Prezydent Miasta zaprosit wszystkich na
zbli2ajqcq siq Maj6wkq. 2 maja o 12.00 na Placu Wolno6ci odbqdzie siq Dzief Flagi. 3 Maja - z

okazji rocznicy uchwalenia konstytucji zaprezentowany zostanie koncert pieSni
patriotycznych. Natomiast 4 maja na bulwarach zaplanowano koncert gwiazdy i rozpoczqcie
sezonu grillowego.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Janusz Dqbczyriski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

Ad.3
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2019
rok wraz z autopoprawkq.



Zmiany bud2etowe zaproponowane w procedowanej uchwale wraz z autopoprawkq
przedstawita Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do udziatu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wlocfawek na 2019 rok
wraz z autopoprawkq.

Wvniki glosowania

ZA: L6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 6, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Piotr Kowal,
Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska,
Matgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE SIE (5)

Janusz Dqbczytiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Dariusz Jaworski, J6zef Mazierski, Stanistaw Wawrzonkoski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4
Uchwala zmieniaiqca uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2019- 2030 wraz z autopoprawkq.



Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2019- 2030 wraz z autopoprawkq.

Wvniki sfosowania

7A: t6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 6, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bufawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Piotr Kowal,
Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,

Matgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE SIE (6)

Janusz Dqbczytiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanistaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Dariusz Jaworski, J6zef Mazierski, Stanisfaw Wawrzonkoski

Po zakof czeniu procedury gfosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwafa w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloclawek w zakresie obszaru pofoionego pomiqdzy ulicq Gajowq,
ulicq Wiejskq, granicq miasta oraz terenem ogrod6w dziafkowych.



Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonala Pani Jolanta
Staiczak Dyrektor Wydziatu Urbanistyki i Architektury.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gtosowano w sprawie:

przestrzennego miasta Wloctawek w zakresie obszaru poio2onego pomiqdzy ulicq Gajowq,
ulicq Wiejskq, granicq miasta oraz terenem ogrod6w dziafkowych.

Wvniki sfosowania

7A:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(231

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyf ski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata Szymadska, Daniel
Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski, Stanistaw Wawrzonkoski

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwafa w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wfoclawek dla obszaru pofoionego pomiqdzy ulicq Chmielnq, Alejq
Chopina, ulicq Warszawskq, Placem Wolno5ci, ulicq 3 Maja, Starym Rynkiem, ulicq 5w. Jana,
brzegiem rzeki Wisty oraz poloionego w rejonie ulicy Ogniowej.



Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonata PaniJolanta
Staficzak Dyrektor Wydziafu Urbanistyki i Architektury.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
rad na Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udzialu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wtoclawek dla obszaru pofo2onego pomiedzy ulicq Chmielnq, Alejq
Chopina, ulicq Warszawskq, Placem Wolnodci, ulicq 3 Maja, Starym Rynkiem, ulicq Sw. Jana,

brzegiem rzeki Wisly oraz polo2onego w rejonie ulicy Ogniowej.

Wvniki efosowania

ZA:23, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA Q3l

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymafska, Daniel
Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakoficzeniu procedury gtosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
f nformacja z realizacji Uchwaly Nr XXXVlll/9lzOLg Rady Miasta Wloclawek z dnia 6 lutego
2018r. w sprawie wyznaczenia kierunk6w dzialaf w zakresie ochrony krajobrazu miejskiego.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonala Pani Jolanta
Stafczak Dyrektor Wydziatu Urbanistyki i Architektury.



Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Katarzyna Zarqbska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszefi do udziatu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
lnformacja z realizacji Uchwaly Nr XXXV|ll/5/20L8 Rady Miasta Wloclawek z dnia 5 lutego
2018r. w sprawie wyznaczenia kierunk6w dziala6 w zakresie ochrony krajobrazu miejskiego.

Wvniki glosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA Q4l

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymariska,
Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

NIEOBECNI (1)

Sta n isf aw Wawrzon koski

Po zakof czeniu procedury gfosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do Wloclawskiej
Rady Senior6w.

Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Hupalo poinformowal, 2e dnia 30 marca
2015 roku Rada Miasta podjqla Uchwalq w sprawie powotania Wtoctawskiej Rady Senior6w i

nadania jej statutu. Zgodnie z 5 2 ust. 1 pkt 2 zalqcznika do tej uchwaty, Rada Miasta do sktadu
Wfocfawskiej Rady Senior6w wskazuje dwie osoby spo5r6d mieszkafc6w Wtoclawka,
przedstawicieli senior6w lub podmiot6w dziafajqcych na rzecz senior6w, niebqdqcych radnymi
Rady Miasta Wloctawek.



Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Tdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem oraz poprosil o zglaszanie kandydat6w na przedstawicieli Rady Miasta do ww.
gremium. Ponadto wyja(nif, i2 dw6ch przedstawicieli Rady Miasta Wtoclawek do Wtoctawskiej
Rady Senior6w wybieranych jest zwykfq wiqkszo6ciq gtos6w w gtosowaniu jawnym.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Piotr Kowal,
- radna Ewa Szczepariska

Glosowano wniosek w sprawie:
kandydatury Pana Henryka Lewandowskiego na przedstawiciela Rady Miasta Wtoclawek do
Wloclawskiej Rady Senior6w, kt6ry zgfoszony zostat w imieniu Klubu radnych SLD przez

radnego Piotra Kowala.

Wvniki elosowania

ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA Q4l

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymaiska,
Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (1)

Sta n istaw Wawrzon koski

Gfosowano wniosek w sprawie:
kandydatury Pana Janusza Mularskiego na przedstawiciela Rady Miasta Wloclawek do
Wtocfawskiej Rady Senior6w zgloszony w imieniu Koalicji Obywatelskiej przez radnq Ewq
Szczepariskq.

Wvniki sfosowania

ZA:2L, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:3, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNt: L

Wvniki imienne:

9



zA Qtl

Jacek Butawa, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Krystian
tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafiska, Matgorzata Szymaiska, DanielTobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska,
Janusz Zi6f kowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE SIE (3)

Janusz Dqbczytiski, Dariusz Jaworski, Stanislaw Krzemieniewski

NIEOBECNI {1)

Sta n islaw Wawrzon koski

Po zakodczeniu zgloszef kandydatur oraz wyczerpaniu dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady

Miasta poddat pod glosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do Wfoclawskiej
Rady Senior6w w osobach Pana Henryka Lewandowskiego oraz Pana Janusza Mularskiego.

Wvniki efosowania

7A:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 1, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI:

Wvniki imienne:

ZA Q3I

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Matgorzata Szymadska, Daniel
Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwolifiski

WSTRZYMUJE 5IE (1)

Janusz Dqbczyriski

NIEOBECNI (1)

Sta n islaw Wawrzon koski

Po zakofczeniu procedury gtosowania Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

l0



Ad.9
Uchwafa w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Wlocfawskiej Rady Senior6w.

Przedmiotowy projekt uchwaty przedstawila Pani El2bieta Dynarska Dyrektor Wydzialu
Polityki Spofecznej i Zdrowia Publicznego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Ewa Szczepafiska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem

Wobec braku zgtoszer{ do udzialu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie zatwierdzenia sktadu osobowego Wtoclawskiej Rady Senior6w.

Wvniki gtosowania

7A: t9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (19)

Jacek Bufawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw
Hupato, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymafska,
DanielTobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SIE (5)

Janusz Dqbczyfski, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski

NIEOBECNI (1)

Stan islaw Wawrzon koski

Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.10
Uchwala w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w pomocy spofecznej w mieicie Wfoctawek za

2018 rok".

Projekt uchwaty przedstawita Pani Stanistawa Matejska Zastqpca Dyrektora Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gtosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w pomocy spotecznej w mieScie Wtoctawek za

201.8 rok".

Wvniki glosowania

7A:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA Q3l

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepa6ska, Malgorzata Szymaiska, Daniel
Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GTOSU (1)

Dariusz Jaworski

NIEOBECNI (1)

Stan istaw Wawrzon koski

Po zakoflczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

l2



Ad.11
Uchwafa w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkaric6w ul. Planty na dziafalno5d Prezydenta
Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Komisji Skarg,

Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwolifiski.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem

W dvskusii wzieli udzial:
- radny J6zef Mazierski
- radny Jarostaw Hupafo

Po zakofczeniu dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie projekt
procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkaric6w ul. Planty na dziatalnoSi Prezydenta
Miasta Wtoctawek.

Wvniki slosowania

ZA: L4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (L4l

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Krystian t-uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymadska,
DanielTobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolirrrski

PRZECIW (9)

Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyfski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski,
Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GIOSU (1)

Piotr Kowal

NIEOBECNI (1)

Sta n islaw Wawrzon koski
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Po zakoficzeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.12
Uchwala w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia ponownej petycji mieszkafic6w i

dzialkowicz6w Ogrodu Dziafkowego "Kfos" przy ul. Spokojnej we Wfoclawku.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonal r6wnie2 Przewodniczqcy Komisji

Skarg, Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwoliriski.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem

W dvskusii wzieli udzial:
- radny J6zef Mazierski
- radna El2bieta Rutkowska
- radny Piotr Zwoliriski
- radny J6zef Mazierski
- radny Janusz Dqbczyriski

Po zakofczeniu dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie projekt
procedowanej uchwafy.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia ponownej petycji mieszkaic6w i

dzialkowicz6w Ogrodu Dzialkowego "Kfos" przy ul. Spokojnej we Wfoctawku.

Wvniki glosowania

ZA: t6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GI"OSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Piotr Kowal,

Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (8)

Janusz Dqbczyfski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI(1)
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Stan istaw Wawrzon koski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.13
Uchwafa w sprawie rozpatrzenia skargi Pani G.T. na dzialalno5d Prezydenta Miasta
Wlocfawek.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonat takie Przewodniczqcy Komisji Skarg,

Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwolifiski.

Nastqpnie Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem

Wobec braku zgloszeri do udziafu w dyskusji Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gfosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi Pani G.T. na dzialalno6i Prezydenta Miasta Wtoclawek.

Wvniki gfosowania

7A: L6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GI"OSU: ]., NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (15)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Piotr Kowal,

Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,

Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarqbska, lanusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

PRZECIW (7)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof

Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NtEOBECNT (L)

Stan istaw Wawrzon koski
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Po zakofczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.14
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tvm punkcie porzadku obrad gtos zabrali:
- radny Janusz Dqbczyfski
- radny Krzysztof Grzqdziel
- radna Mariola Gawtowska

Ad.15
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta przypomnial o obowiqzku
skladania przez radnych oiwiadczefi majqtkowych za rok 2018. OSwiadczenie majqtkowe wraz
z kopiq zeznania o wysoko5ci osiqgniqtego dochodu w roku podatkowym (PlT) za rok
poprzedni nale2y zloiyi w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2019 roku do
Biura Rady Miasta.

Poinformowat tak2e, i2 w ramach realizacji projektu ,,Jestem Twoim Radnym", kt6ry ujety jest
w Gminnym Programie Rewitalizacji od miesiqca maja br. radni bqdq pefnii dodatkowy dy2ur
w Kawiarni Obywatelskiej ,,Sr6dmie5cie Cafe". Dyiury te odbywai siq bqdq w pierwszq i

ostatniq Srodq ka2dego miesiqca w godzinach od 15 do L7. Pierwszy dy2ur z uwagi na Swiqto,
kt6re przypada w dniu L maja br. odbqdzie siq 29 maja br. Wobec powy2szego harmonogram
zaplanowanych dyiur6w otrzymajq Paistwo Radni w systemie e-Sesja.

Ad.16
Zamkniqcie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Hupalo zakoriczyl obrady lX sesji Rady Miasta Wtoctawek, kt6re odbyty siq w dniu 23 kwietnia
2019 roku.

Przygotowata : Jolanta Sktadanowska
Biuro Rady Miasta

Wicep

Przygotowano przy pomocy programu eSesia.pl
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